
 

         KARLOVARSKÝ KRAJ 
KOMISE RADY KARLOVARSKÉHO KRAJE 

PRO TRANSFORMACI REGIONU, FOND SPRAVEDLIVÉ TRANSFORMACE  

A ENERGETIKU 
  

 č. j.: KK/7/KF/23 
 

U s n e s e n í 
 

z 18. jednání Komise Rady Karlovarského kraje pro transformaci regionu, 

Fond spravedlivé transformace a energetiku, konaného dne 14. 2. 2023 od 14:00 hod, online 

prostřednictvím MS Teams. 

 

Přítomní členové:  Ing. Petr Třešňák, Bc. Kateřina Maružánová, Ing. Radek Novotný,  

ak. arch. Martin Pinc, Mgr. Marek Stepanov (odchod 15:00),  

Alexandr Terek, Daniel Vašíček (příchod 14:03), Ivan Vrzal (příchod 

14:06), Miloslav Zítka, Gabriela Dostálová (odchod 15:13),  

Mgr. Jana Mračková Vildumetzová, Karla Maříková, Renata Oulehlová  

Ostatní zúčastnění:  Ondřej Knotek, Ing. Petra Lorenzová, Ing. Regina Martincová (odchod 

15:06), Ing. Karel Jakobec (odchod 15:06), Ing. Stanislav Jambor 

(příchod 14:02; odchod 15:15), Ing. Petra Skálová 

 

Jednání zahájil v 14:00 hodin a ukončil v 15:21 hodin předseda Komise pro transformaci 

regionu, Fond spravedlivé transformace a energetiku Rady Karlovarského kraje (dále jen 

„komise“) Ing. Petr Třešňák. 

Na jednání bylo přítomno 11 členů komise, komise byla tedy usnášeníschopná. 

Předseda komise přivítal přítomné členy a přítomné hosty, seznámil všechny přítomné 

s navrženým programem a vznesl dotaz na doplnění či změny programu.  

V bodě „různé“ bude projednáno obdržení kopií dopisů od Ministerstva životního prostředí, 

které byly zaslány „rizikovým“ strategickým projektům. Kopie těchto dopisů byly zaslány 

členům komise v podkladech pro jednání. 

Předseda komise zároveň navrhnul původně avizované body programu: 

a) studie k vyhodnocení současného stavu „kaskády“ plynových kotelen v budově Gymnázia 

Ostrov, příspěvková organizace, a zvažovaný přechod na centrální zdroj tepla, 

b) transformace Agentury projektového a dotačního managementu Karlovarského kraje, 

příspěvková organizace, na Agenturu krajského energetického managementu, příspěvková 

organizace, 

přesunout na jednání Pracovní skupiny energetika a až následně je projednat na jednání komise. 

Ostatní členové s návrhem na změnu programu souhlasili. 

 

Program jednání: 

1) schválení programu 

2) schválení účasti přítomných hostů 

3) návrh odpovědí k námětům od občanů na webové platformě www.menimekraj.cz 

4) návrh na uzavření Memoranda o mezikrajské spolupráci transformujících se uhelných 

regionů v oblasti podpory vodíkových technologií a koordinovaného rozvoje konceptu 

„Vodíkových údolí“ 

5) různé 
 

Pan Daniel Vašíček se dostavil v 14:03 hodin na jednání komise. 
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Pan Ivan Vrzal se dostavil v 14:06 hodin na jednání komise. 

Na jednání bylo přítomno 13 členů komise, komise byla tedy usnášeníschopná. 

 

Usnesení č. 1/2/2023 

Komise pro transformaci regionu, Fond spravedlivé transformace a energetiku  

• schvaluje program 18. jednání komise dne 14. 2. 2023. 

 

Hlasování: Pro 13 Proti 0 Zdržel se 0 Nehlasoval 0 

USNESENÍ BYLO SCHVÁLENO 

 

Předseda komise požádal paní zapisovatelku o představení přítomných hostů, kteří nejsou 

schválenými stálými hosty. 

Na jednání komise byli přítomní tři hosté, a to:  

- Ing. Karel Jakobec – náměstek hejtmana a radní pro životní prostředí, zemědělství a energetiku 

- Ing. Regina Martincová – vedoucí odboru životního prostředí a zemědělství 

- Ing. Stanislav Jambor – vedoucí oddělení organizační, správní a školských projektů; odboru 

školství, mládeže a tělovýchovy. 

 

 

Usnesení č. 2/2/2023 

Komise pro transformaci regionu, Fond spravedlivé transformace a energetiku  

• schvaluje účast všech přítomných hostů na jednání v souladu s čl. III., odst. 3 Jednacího 

řádu komisí Rady kraje. 

 

Hlasování: Pro 13 Proti 0 Zdržel se 0 Nehlasoval 0 

USNESENÍ BYLO SCHVÁLENO 

 

Předseda komise předal slovo paní Ing. Petře Lorenzové, aby představila třetí bod jednání: 

Návrh odpovědí k námětům od občanů na webové platformě www.menimekraj.cz. 

Paní Lorenzová představila náměty od občanů a navrhované odpovědi za Karlovarský kraj, 

náměty i návrhy odpovědí byly zaslány členům komise v podkladech pro jednání. 
 

Usnesení č. 3/2/2023 

Komise pro transformaci regionu, Fond spravedlivé transformace a energetiku  

• bere na vědomí 

náměty od občanů zveřejněné na webových stránkách menimekraj.cz, 

• souhlasí  

s návrhem odpovědí Karlovarského kraje k těmto námětům. 

 

Hlasování: Pro 10 Proti 0 Zdržel se 2 Nehlasoval 1 

USNESENÍ BYLO SCHVÁLENO 

 

Předseda komise předal slovo paní Ing. Petře Lorenzové, aby představila čtvrtý bod jednání: 

Návrh na uzavření Memoranda o mezikrajské spolupráci transformujících se uhelných regionů 

v oblasti podpory vodíkových technologií a koordinovaného rozvoje konceptu „Vodíkových 

údolí“. 
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Paní Lorenzová představila účel a cíle navrhovaného memoranda mezi uhelnými kraji. Návrh 

memoranda byl zaslán členům komise v podkladech pro jednání. 

Pan Náměstek Jakobec upřesnil, že se náš kraj chystá zpracovat koncepci Vodíková strategie 

Karlovarského kraje a aktuálně se hledá místo pro plničku vodíku a elektrolyzér.  

Do budoucna na základě memoranda vznikne pracovní skupina, která se bude vodíkovou 

problematikou zabývat, svou činnost bude tato pracovní skupina realizovat v opoře 

regionálních platforem, což je za Karlovarský kraj aktuálně Karlovarská agentura rozvoje 

podnikání, p.o. Do budoucna se uvažuje, zda nebude zřízena krajská platforma zabývající se 

přímo vodíkovou problematikou. 

 

Usnesení č. 4/2/2023 

Komise pro transformaci regionu, Fond spravedlivé transformace a energetiku  
 

• souhlasí a doporučuje Radě Karlovarského kraje souhlasit  

s uzavřením Memoranda o mezikrajské spolupráci transformujících se uhelných regionů 

v oblasti podpory aplikace vodíkových technologií a koordinovaného rozvoje konceptu 

„Vodíkových údolí“ mezi Karlovarským, Ústeckým a Moravskoslezským krajem. 

 

Hlasování: Pro 13 Proti 0 Zdržel se 0 Nehlasoval 0 

USNESENÍ BYLO SCHVÁLENO 

 

Program jednání přešel do bodu 5) různé. 

Předseda komise předal slovo paní Ing. Petře Lorenzové, která členy komise informovala 

o obdržení kopií dopisů od Ministerstva životního prostředí (dále jen „MŽP“), které 

Karlovarský kraj obdržel den před jednáním komise. Z toho důvodu byla tato informace 

zařazena do programu jednání pod bod různé. Kopie dopisů obdrželi členové komise 

v podkladech pro jednání. Dopisy MŽP zaslalo nositelům vybraných strategických projektů 

Operačního programu Spravedlivá transformace: vl:aštovka, Chytrá krajina a Regenerace 

horského hotelu Klínovec a jeho okolí. V dopisech bylo uvedeno, proč MŽP předpokládá 

u těchto projektů zvýšené riziko potenciálního negativního hodnocení projektové žádosti.  

Nositelé těchto projektů jsou pozváni na 25. zasedání Regionální stálé konference  

dne 6. 3. 2023, aby upřesnili aktuální stav vývoje projektu, případně zda stále ze strany nositele 

projektu přetrvává záměr projekt realizovat. Informace z tohoto jednání následně budou komisi 

předloženy. 

Paní Ing. Jana Mračková Vildumetzová zmínila, že na posledním jednání Zastupitelstva 

Karlovarského kraje (dále jen „zastupitelstvo“¨) dne 30. 1. 2023 vznesla požadavek na změnu 

této komise, jakožto poradního orgánu Rady Karlovarského kraje, na výbor, který by byl 

poradním orgánem zastupitelstva. Dále uvedla, že taktéž na tomto posledním jednání 

zastupitelstva požádala o informace týkající se strategických projektů, jejichž nositelem je 

Karlovarský kraj. Zejména o to, kdo zpracovává studie proveditelnosti k těmto projektům, jaké 

finanční prostředky jsou na zpracování studií vynakládány, kdy bude studie proveditelnosti 

hotová a případně kdy se předpokládá podání žádosti do výzvy.  

Paní Ing. Lorenzová upřesnila, že tyto informace aktuálně zjišťuje Sekretariát Regionální stálé 

konference a budou předloženy na jednání zastupitelstva dne 27. 2. 2023 a následně také této 

komisi a Radě Karlovarského kraje. Výboru pro regionální rozvoj bylo na jednání  
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dne 13. 2. 2023 oznámeno paní vedoucí Odboru regionálního rozvoje  

paní Ing. arch. Janou Kaválkovou, že byla zahájena aktualizace dat o vybraných  

strategických projektech Karlovarského kraje. Z důvodu požadavku o předložení informací 

zastupitelstvu na jednání dne 27. 2. 2023 budou výboru i této komisi získaná data o aktuálním 

stavu strategických projektů, jejichž nositelem je Karlovarský kraj, předloženy na dalších 

jednáních spolu s dalšími aktuálními informacemi z Operačního programu Spravedlivá 

transformace.  

Moderaci a vedení jednání komise od 14:49 do 15:06 hod převzal na žádost předsedy komise 

pan Ivan Vrzal. 

Pan Mgr. Marek Stepanov opustil jednání v 15:00 hodin. 

Pan Ing. Karel Jakobec a paní Ing. Regina Martincová (hosté) odpustili jednání v 15:06 hod. 

Paní Gabriela Dostálová opustila jednání v 15:13 hodin. 

Pan Ing. Stanislav Jambor (host) opustil jednání v 15:15 hod. 

Na jednání bylo přítomno 11 členů komise, komise byla tedy usnášeníschopná. 

 
 

Předseda komise ukončil jednání v 15:21 hodin. 
 

Další jednání komise bude v úterý 14. 3. 2023 od 14 hod online formou. 
 

 

V Karlových Varech, dne 20. 2. 2023 
 

Zapisovatelka: Ing. Petra Skálová 

 Ing. Petr Třešňák, v.r. 

                                                                                                předseda komise             


